
 

 

Verslag Commissievergadering Bestuur en middelen 

 
 

 

Datum: 25 oktober 2017 

Tijd: 19:30 – 21:55 uur  

Locatie: Raadzaal 

Voorzitter: de heer L. Linssen 

Toelichting: Kort verslag  

Aanwezige leden J. van Beek (D66), H. Beurskens (SV), R. Coolen (SV), M. Graef (SV), L. 

van Kessel (PL), A. Kierkels (LS), P. van Melick (CDA), G. Teeuwen (R 

O), A. Thomassen (VVD) en C. Wetemans (RO) 

Vervanging M. Schreurs (CDA) werd vervangen door N. Alofs 

Portefeuillehouders A. Verhoeven  

Aanwezige 

raadsleden  

-- 

 

Ambtenaren H. Bekkers, L. Jeurninck, M. Simons, E. Schellekens, T. Gelissen  

I. Breuer,  P. Brouns, L. Vestjens, E. Lucassen, S. van Ham, C. Geraads 

en H. Akdeniz 

Derden -- 

 Publieke tribune 1 persoon 

Pers -- 

Commissiegriffier J. Lommen 

 

Punt Omschrijving 

1 Opening  

  De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom en maakt 

melding van de afwezige leden en hun vervanging, zoals hierboven vermeld.  

2 Vaststellen agenda  

  De agenda wordt conform vastgesteld.  

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering  

  De besluitenlijst van de vergadering van 13 september 2017 wordt vastgesteld.   

4 Spreekrecht niet-commissieleden  

  Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt 

5 Presentatie en thema's  

5.a. Presentatie 2e Rarap  2017 

Bij de presentatie over de 2e Rarap 2017 hoort ook een raadsvoorstel voor de 

begrotingswijzigingen, dat voortvloeit uit deze rapportage. Het raadsvoorstel wordt 

bespreekrijp geacht voor de raadsvergadering van 14 november 2017. 

In de uitgebreide presentatie wordt  door de leden van het managementteam en de 

beleidsambtenaar/adviseur Financiën de heer M. Simons ingegaan op de financiën , 

een doorkijk op de begroting en de stand van zaken met betrekking tot de reserves 

. Vervolgens volgt een rapportage op inhoud over de majeure projecten, de 

programma’s en over personeel en organisatie. De presentatie is bijgevoegd bij de 

stukken. Verder is er volop gelegenheid tot het stellen van vragen, waarvan goed 

gebruik wordt gemaakt. De commissie vindt deze manier van presenteren van de 

raadsrapportages een goed middel, waarbij op korte tijd veel informatie kan 
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worden gedeeld.  

6. Raadsvoorstellen  

6a. Zienswijze 2 begrotingswijzigingen BsGW 

 Het bevreemdt de commissie dat er veel taxaties blijkbaar vanaf het bureau worden 

gedaan, in plaats van taxatie op locatie. Het betreft echter 600.000 objecten per 

jaar, dit is in de praktijk niet haalbaar. Opgemerkt wordt dat de geschetste 

problemen bij BsGW Niet afwijken van het beeld dat landelijk geldt. Het 

raadsvoorstel wordt bespreekrijp geacht voor de raadsvergadering van 14 

november 2017. 

6b. Initiatiefvoorstel D66 over inzet Essent gelden 

 De heer van Beek (D66) licht het voorstel toe. Hij vraagt om reactie bij de andere 

fracties. De andere fracties zien niets in het voorstel, en met name de verdeling in 

dekkingsgebieden krijgt geen instemming van de andere fracties. Het college heeft 

de bedenkingen aan de raadsleden ter kennis gebracht. De heer van Beek hoopt in 

de raadsvergadering van de overige fracties te horen of zij andere wegen zien voor 

de financiering van de accommodaties.   

6c. Raadsvoorstel actieplan verbetering Imago. 

 Aan het actieplan kan na vaststelling verdere invulling gegeven worden. Er ligt nu 

een nulmeting voor die na twee jaar zal worden geëvalueerd. Ook in de 

klankbordgroep samenspel die thans van start gaat zal het onderwerp Imago 

regelmatig onderwerp van gesprek zijn. Het raadsvoorstel wordt bespreekrijp 

geacht voor de raadsvergadering van 14 november 2017. Voor wat de commissie 

betreft zou dit zonder verdere beraadslagingen kunnen. 

7 Vanuit de raad ingekomen stukken  

 Er zijn geen stukken doorgezonden door de gemeenteraad 

 8 Aan de commissie gerichte stukken  

 Er zijn geen aan de commissie gerichte stukken 

8a Vergaderkalender 2018 

 De vergaderkalender 2018 v.w.b. de vergaderdata van de commissie wordt 

vastgesteld, in de wetenschap dat er na de verkiezingen van 2018 wijzigingen 

kunnen optreden in vergaderwijze, vergaderstructuur of anderszins. 

9 Stand van zaken  

9.a Organisatieontwikkeling 

  De klankbordgroep samenspel gaat op 30 oktober van start. Voor deze 

klankbordgroep hebben zich 8 raadsleden en 1 commissielid gemeld. Zij zullen 

daartoe deze week nog een uitnodiging krijgen. De heer Thomassen (VVD) zal niet 

deelnemen, maar wenst wel een dynamische voortgangsrapportage te krijgen.   

 9.b Openstaande actiepunten  

  Er zijn geen openstaande actiepunten 

9.c Langetermijnkalender  

 De langetermijnkalender wordt voor kennisgeving aangenomen. 

10 Ter afsluiting  

10.a Mededelingen  

  MW. Kitty Borghouts, journaliste van de Limburger zal niet langer de gemeente 



 

 

Punt Omschrijving 

Leudal tot haar specifieke aandachtsgebied hebben, zij heeft binnen de Limburger 

een andere functie aanvaard. 

10.b Rondvraag 

De heer van Kessel vraagt aandacht voor de oproep om bij de Limburgse 

Bestuurdersdag te ondersteunen bij de diverse rondleidingen. Men kan zich 

hiervoor opgeven bij de organisatie. De heer Verhoeven ondersteunt deze oproep. 

10.c Sluiting  

  De voorzitter sluit de vergadering om 21:55 uur onder dankzegging voor de 

geleverde inbreng. De volgende commissievergadering bestuur en middelen is op 

29 november 2017.  

 


